
صلیب سرخ اعلام خطر کرد

واکنش جهانی به فاجعه انسانی در غزه
رئیس کمیته بین المللی صلیب سرخ در مورد بروز یک فاجعه تمام 
عیار انســانی در باریکه غزه هشدار داد.به گزارش الجزیره »میریانا 
اســپولیاریک« رئیس کمیته بین المللی صلیب سرخ، از اسرائیل و 

حماس خواســته است که به تعهدات خود تحت قوانین بین المللی 
بشردوســتانه احترام بگذارند و هر گام ممکــن را برای محافظت 
از غیرنظامیان بردارند.او در X یا توییتر نوشــت: بدون محدودیت 

فوری، می ترسم به ســمت یک فاجعه انسانی پیش برویم.سازمان 
ملل نیز اعلام کرده است که در پی حملات بی امان اسرائیل به غزه 
صفحه 2 ۲۰۰ هزار نفر در این شهر آواره شده اند. 

اغما در  »شفافیت« 
 مجلس انقلابی در تله نقد گذشته گرفتار شد؟

یادداشت

شکست سخت اسرائیل از غرور خام خود
مارتین ایندیک ـ   در طرف اسرائیلی، این یک ناکامی سیستمی کامل بود. اسرائیلی ها به این عادت کرده بودند که با استفاده از ابزارهای 
پیچیده جاسوسی شان، دقیقا و با جزئیات بدانند فلسطینی ها سرگرم چه کاری هستند. آنها دیوار بسیار پرهزینه ای  میان غزه و جوامع اسرائیلی 
این سوی مرز کشیده بودند. اطمینان داشتند که حماس از انجام یک حمله عمده بازداری شده؛ اینکه حماس جرات این کار را ندارد چرا که 
در هم کوبیده خواهد شد، چرا که فلسطینی ها هم رو در روی حماس می  ایستند که موجب یک جنگ تازه شده است. همچنین اسرائیلی ها 
باور داشتند که اکنون حماس در حال و هوای دیگری است: بر یک آتش بس درازمدت تمرکز کرده است که هر دو طرف آن از یک تدبیر 
“زندگی کن و بگذار زندگی کنند” بهره می  برند. روزانه حدود 19 هزار کارگر فلسطینی از غزه به اسرائیل می  رفتند و این به اقتصاد غزه کمک 

می  کرد و یک منبع مالیاتی هم بود.
اما روشن شد که همه اینها یک فریب بزرگ بود. این است که مردم شوکه شده  اند  و همانند یازدهم سپتامبر ۲۰۰1، این احساس وجود 
دارد که “چگونه ممکن است یک گروهی که اسرائیل و متحدانش آن را تروریستی می  دانند، بتواند چنین کاری انجام دهد؟ چطور ممکن 
شد که آنها جامعه اطلاعاتی قدرتمند اسرائیل و نیروهای دفاعی توانمند آن را شکست دهند؟” ما فعلا پاسخ خوبی برای این پرسش ها نداریم 
اما اطمینان دارم که بخشی از دلایل این رخداد، به یک غرور )خام( باز می  گردد. این باور اسرائیلی ها که صرف وجود نیرو و قدرت، بازداری 

حماس را موجب می  شود و اینکه اسرائیل نیازی به چاره کردن مشکل درازمدت ندارد.
در پاسخ به این سوال که “چرا حماس دست به این نوع حمله زد و منطق راهبردی آن چیست؟” من تنها می  توانم گمانه   زنی  کنم. کاملا 
صادقانه بگویم که خود من هنوز در شوک هستم اما فکر می  کنم که باید بافت و زمینه کنونی را در نظر بگیرید. جهان عرب در حال کنارآمدن 
با اسرائیل است. عربستان سعودی درباره عادی سازی با اسرائیل سخن می  گوید. ایالات متحده آمریکا به عنوان بخشی از این توافق، به اسرائیل 
فشار می  آورد که امتیازاتی به حکومت خودمختار فلسطینی – دشمن حماس – بدهد. بنابراین حماس و حامیان ایرانی اش فرصتی دیدند تا 
کل این فرایند را مختل کنند که به نظر برای هر دوی آنها عمیقا تهدیدکننده بود.من باور ندارم که حماس از دستورات ایران پیروی می  کند 
اما فکر می  کنم که آنها هماهنگ عمل می  کنند و نفع مشترکی در مختل کردن روندی دارند که در جریان بود و از حمایت بالایی هم در میان 
جمعیت های عرب برخوردار می  شد. ایده شان این بود که آن رهبران عربی را که با اسرائیل صلح کرده یا می  خواستند صلح کنند، شرمنده 

کنند و ثابت کنند که حماس و ایران، کسانی هستند که می  توانند شکست نظامی را به اسرائیل تحمیل کنند. 
به محض آن که مسئله فلسطین در کانون توجه قرار گیرد، عرب های اطراف خاورمیانه شاهد خواهند بود که سلاح های آمریکایی در دستان 
اسرائیلی ها، شمار بزرگی از فلسطینیان را می  کشد. این یک واکنش بسیار قدرتمند تولید می  کند و رهبرانی همچون محمد بن سلمان، مایل 
به ایستادن در برابر این مخالفت نیستند. برای چنین کاری، او نیاز دارد که برخیزد و به مردم خودش بگوید که “راهش این نیست. روش من، 
برای فلسطینی ها دستاوردهای بسیار بیشتری از روش حماس دارد که فقط مشکل تولید می  کند!” به نظرم انتظار این مقدار جسارت از یک 

رهبر عرب، آن هم در هنگامه چنین بحرانی، یک انتظار بیش از حد است.
در پاسخ به این سوال که “چه گزینه هایی برای اسرائیل وجود دارد؟” باید بگویم که اسرائیلی ها پنج بار دیگر هم در چنین شرایطی قرار 
گرفتند و یک دفترچه راهنمای روشــن دارند. آنها نیروهایشان را بسیج می  کنند، از هوا حمله می  کنند و به غزه آسیب می  رسانند. تلاش 
می  کنند تا رهبری حماس را فلج کنند و اگر این کار برای توقف راکت اندازی حماس و پذیرش گفت وگو برای آزادی گروگان ها کفایت نکرد، 
سپس به نظرم باید منتظر یک حمله همه جانبه به غزه باشیم. در حال حاضر، این گزینه دو مشکل دارد: یکی اینکه اسرائیل در یک منطقه 
شدیدا پرجمعیت خواهد جنگید و بنابراین اعتراض بین المللی علیه تلفات شهروندان که توسط اسرائیل و با سلاح های فن آوری پیشرفته 
آمریکایی حاصل می  شود، موج محکومیت را علیه اسرائیل و آمریکا برخواهد گرداند و فشار بر اسرائیل برای توقف حمله را افزایش می  دهد. 
دوم اینکه اگر اسرائیلی ها در یک جنگ تمام عیار پیروز شوند، در آن صورت حاکم غزه خواهند بود و باید به سوال هایی پاسخ دهند: چطور 
باید از اینجا خارج شویم؟ چه زمانی خارج می  شویم؟ به سود چه کسی عقب می  کشیم؟ یادمان باشد که اسرائیلی ها یک بار در سال ۲۰۰5 
از غزه عقب کشیدند و نمی خواهند دوباره به آنجا برگردند. بنیامین نتانیاهو بسیار از جنگ حذر دارد. بسیار محتاط است که جنگ های همه 
جانبه سر نگیرد. بنابراین به نظرم ترجیح وی، نیروی هوایی است تا حماس را به اندازه کافی تنبیه کند تا با آتش بس و سپس گفت وگو 
برای بازگرداندن گروگان ها موافق کند. به عبارت دیگر بازگشت به همان وضع پیشین: این چیزی است که وی تلاش می  کند بدست آورد. او 
تلاش خواهد کرد از نفوذ آمریکا، مصر و قطر برای توقف حماس استفاده کند. اگر این نتیجه نداد، که تردید دارم نتیجه بدهد، بعد به سراغ 

دیگر گزینه ها خواهد رفت. 
تردید من به این دلیل اســت که حماس می  خواهد اســرائیل را وادار به تلافی گسترده کند تا منازعه تشدید شود: یک خیزش در کرانه 
غربی، حملات حزب الله، یک شورش در اورشلیم. به عبارت دیگر، حماس همراستای هیچ واکنشی از اسرائیل عمل نخواهد کرد که هدفش 
بازگشت به وضع پیشین باشد. هنگامی که بحث تشدید مطرح است، طرفی را که باید بیشتر از همه مراقبش باشیم، حزب الله است. اگر 
آمار کشتار فلسطینی ها افزایش یابد، حزب الله برای پیوستن به ماجرا وسوسه می  شود. آنها 15۰ هزار راکت دارند و می  توانند آن را بر سر 
شهرهای اصلی اسرائیل بریزند و این کار به یک جنگ تمام عیار نه تنها درغزه بلکه درلبنان هم منجر خواهد شد و در چنین هنگامه ای، 

همه درگیر خواهند شد. 
در سوی دیگر، عربستان، مصر، اردن و نیز کشورهایی که توافق های ابراهیم را با اسرائیل امضا کرده  اند  – امارات و بحرین – همگی نفع خود 
را در آرام کردن اوضاع و حصول آتش بس می  بینند چرا که هرچه این وضعیت طولانی تر شود، کارشان در حفظ روابط با اسرائیل دشوارتر 
می  شود.در پاسخ به این سوال که “آیا بی ثباتی سیاسی کنونی در اسرائیل، بر روند تصمیم گیری در این کشور تاثیر می  گذارد یا نه؟” به نظرم 
این مسئله در حال حاضر در حاشیه است. این یک بحران عمیق با اجزایی تاکنون ناشناخته است و نخست وزیر با یک مشکل واقعی روبه 
روست؛ نه تنها در دفاع از شهروندان بلکه در فرار از مقصرشناخته شدن به خاطر آنچه رخ داد. و نمی دانم چگونه می  تواند از پس این کار برآید...
ادامه در صفحه 5

اسماعیل هنیه: 

 »طوفان الاقصی«
 از طراحی تا اجرا 

فلسطینی بود

 همدلی آخرین وضعیت و ناهماهنگی در 
برقراری سرویس مدارس را بررسی می کند:

 سرویس مدارس 
کجا هستند؟!

تکذیب خبرقبلی:

شیوه اختصاص بنزین 
یارانه ای تغییر نمی کند

کسر یک امتیاز و دوری ۶ماهه سلمانی، 
اردوی سرخ ها را غرق در نگرانی کرد

شوک به پرسپولیس

اسماعیل هنیه با بیان اینکه نبرد طوفان الاقصی 
کاملاً فلسطینی اســت، درمورد اسرای اسرائیلی 
گفت: پرونده اســرا قبل از پایان نبرد باز نخواهد 
شد.رئیس دفتر سیاسی جنبش حماس با تأکید بر 
فلسطینی بودن عملیات طوفان الاقصی، از طراحی 
تا اجرا، تأکید کرد: شدت حملات صهیونیست ها، 
گویای ضربات بزرگ مقاومت به آن هاست.هنیه 
تأکید کرد: نبرد طوفان الاقصی از تصمیم تا اجرا، 
عملیاتی فلسطینی است و این چیزی از اعتقاد ما 
به مشارکت همه مردم ملت ما کم نمی کند.رئیس 
دفتر سیاسی حماس در ادامه گفت: وحشی گری 

رژیم موقت علیه مردم ما در غزه...
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شکست سخت اسرائیل 
از غرور خام خود

مارتینایندیک
سفیرسابقآمریکادراسرائیل

4 طلایی که 
در«هانگژو« نیست شد !

حجتالهاکبرآبادی
روزنامهنگار

یادداشت ها
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 بلبشوی اقتصادی و نوسان گیری
 از بازار گوشی های هوشمند

»طوفان الاقصی« یک زلزله ویرانگر برای 
رژیم صهیونیستی بود

 همیشه پای چند رانت خوار
 در میان است

تأکید رهبر انقلاب بر استقلال 
عمل فلسطینیان
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همدلی| ستایش سلیمان پور:  روز گذشته خبری مبنی بر 
امکان رجیستری گوشی آیفون 14 در رسانه ها منتشر شد که 
پس از ساعاتی تکذیب شد. این در حالی ست که چند روز پیش، 
دستور جمع آوری گوشی های آیفون 14 و 15 منتشر شده بود. 

رهبــر انقــلاب در مراســم مشــترک دانش آموختگی 
دانشجویان نیروهای مســلح فرمودند: زلزله ویرانگر 15 
مهر یک شکست اطلاعاتی و نظامی غیر قابل ترمیم برای 

رژیم صهیونیستی بود.

علم و تکنولوژی

درمانجدیدبرایمقابلهباآلزایمر
بیماری آلزایمر یــک بیماری مغزی 
جدی اســت که منجر بــه زوال عقل و 
مرگ شــده و همچنین باعث رنج هم 
برای بیماران و هم برای خانواده های آنها 
می  شود. تخمین زده می  شود که بیش از 
4۰ میلیون نفر در سراسر جهان با این 
بیماری یا یک شکل مرتبط با زوال عقل 

زندگی می کنند. هزینه جهانی تخمین زده شده این بیماری یک درصد از تولید ناخالص داخلی 
جهانی اســت.یافته های محققان نشان می دهد که اکسید گرافن در کاهش پپتیدهای مضر 
آمیلوئید بتا مرتبط با آلزایمر در یک مدل ســلول مخمر موثر بوده است. این کار از طریق دو 
مسیر مختلف انجام می شود. اول این که اکسیدگرافن به صورت مستقیم از تجمع آمیلوئیدها 
جلوگیری می کند و دوم این که مقاومت سلولی را در برابر استرس اکسیداتیو افزایش می دهد.

این یافته ها محققان را تشویق می کند تا کار روی اکسید گرافن در سیستم های تحویل دارو برای 
آلزایمر را ادامه دهند و یک گام امیدوار کننده در جهت مقابله با بیماری های عصبی بردارند. این 
رویکرد نوآورانه با استفاده از اکسید گرافن می تواند زمینه را برای تحقیقات گسترده تر در مبارزه 
با نه تنها آلزایمر بلکه سایر شرایط عصبی مانند بیماری های پارکینسون و هانتینگتون هموار 
کند.پپتیدهای آمیلوئید بتا، پپتیدهای Aβ، که در مغز تشکیل می شوند، علت اصلی بیماری 
آلزایمر است. آنها یک سری فرآیندهای مضر را در نورون ها )سلول های مغزی( ایجاد می  کنند 
که باعث از بین رفتن بسیاری از عملکردهای حیاتی سلول یا مرگ سلولی و در نتیجه از بین 
رفتن عملکرد مغز در ناحیه آسیب دیده می شوند. تا به امروز، هیچ راهبرد موثری برای درمان 
تجمع آمیلوئید در مغز وجود نداشته است.به گزارش مهر، محققان دانشگاه صنعتی چالمرز 
نشان داده  اند  که درمان با اکسید گرافن منجر به کاهش سطح پپتیدهای آمیلوئید جمع شده 
در یک مدل سلول مخمر می شود.شین چن، محقق دانشگاه چالمرز می گوید: اکسید گرافن بر 
متابولیسم سلول ها تأثیر می گذارد، به گونه ای که مقاومت آنها در برابر پروتئین های نادرست و 

استرس اکسیداتیو را افزایش می  دهد. این نتایج قبلاً گزارش نشده بود.

راهدرمانافسردگیپاییزیچیست؟ 
متخصصان سلامت روان با اشاره به تغییرات در تابش خورشید در پاییز و زمستان، یادآور 
می شوند در نتیجه کوتاه شدن روزها، ریتم شبانه روزی بدن شما که مسئول تنظیم هوشیاری، 
خواب آلودگی، اشــتها و دمای بدن است تغییر می کند و احتمال دارد خطر ابتلا به مشکلات 
روحی و جسمی افزایش یابد.برخی افراد با فرا رسیدن فصل سرد با نوعی اختلال عاطفی فصلی 
)SAD( که به افسردگی فصلی نیز شناخته می شود، مواجه می شوند.دکتر »نورمن روزنتال«، 
استاد بالینی روان پزشکی در دانشکده پزشکی دانشگاه مجورج تاون« و نویسنده کتاب »شکست 
اندوه« در این باره می گوید: از اوج تابستان تا اوایل سپتامبر )حدود نیمه شهریور( یک ساعت، 
نور صبح را از دست می دهید.قرار گرفتن در معرض نور، تحریک کننده تولید سروتونین است. 
سروتونین یک انتقال دهنده عصبی مسئول تنظیم خلق وخو است و به تثبیت ریتم شبانه روزی 
بدن کمک می کند.  در ماه های سردتر، قرار گرفتن در معرض لامپ های نوردرمانی ممکن است 
مفید باشد. این لامپ ها نوری را که با فرا رسیدن زمستان کم می شود جبران می کنند و علائم 
اختلال عاطفی فصلی را کاهش می دهند.به گزارش سایت تخصصی »ورِی ولِ هلت«، اختلال 
عاطفی فصلی به دوره های مکرر افسردگی به مدت دست کم دو سال متوالی گفته می شود که 
طی آن، علائمی در زمان های خاص ظاهر می شــوند و این علائم ممکن است هم زمان آغازو 
پایان یابند.در نوردرمانی یا درمان با نور روشن که به فتوتراپی هم مشهور است با استفاده از طول 
موج های خاص، از نور طبیعی روز تقلید و علامت هایی به مغز ارسال می شود که باعث تولید 
سروتونین می شود. این روش به افزایش هوشیاری و تنظیم ریتم شبانه روزی بدن نیز کمک 
می کند.در یک کارآزمایی کنترل شده با دارونما در سال 199۸ نشان داده شد که دست کم سه 
هفته طول می کشد تا درمان با نور روشن به عنوان داروی مقابله با افسردگی در رفع اختلال 
عاطفی فصلی عمل کند.به گزارش ایندیپندنت، نکته مهم این است که نوردرمانی به  تنهایی 
برای درمان اختلال روحی کافی نیست و علاوه بر آن فاکتورهایی چون ورزش، خواب خوب، 
فعالیت های اجتماعی و درمان شناختی - رفتاری همگی از اقدام های ضروری برای مبارزه با 

افسردگی فصلی  هستند.
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هنیه: »طوفان الاقصی« از طراحی تا اجرا فلسطینی بود
اسماعیل هنیه با بیان اینکه نبرد طوفان الاقصی کاملاً فلسطینی است، درمورد اسرای اسرائیلی گفت: 
پرونده اسرا قبل از پایان نبرد باز نخواهد شد.رئیس دفتر سیاسی جنبش حماس با تأکید بر فلسطینی 
بودن عملیات طوفان الاقصی، از طراحی تا اجرا، تأکید کرد: شــدت حملات صهیونیست ها، گویای 
ضربات بزرگ مقاومت به آن هاست.هنیه تأکید کرد: نبرد طوفان الاقصی از تصمیم تا اجرا، عملیاتی 
فلسطینی است و این چیزی از اعتقاد ما به مشارکت همه مردم ملت ما کم نمی کند.رئیس دفتر سیاسی 
حماس در ادامه گفت: وحشی گری رژیم موقت علیه مردم ما در غزه، نتایج شگرف عملیات ها و ضربات 
القسام و دیگر جناح های مقاومت را نشان می دهد.هنیه با تأکید بر اینکه دشمن، هزینه هنگفتی برای 
تروریســم و جرائمش خواهد پرداخت، خاطرنشان کرد: ما به طرف هایی که در مورد اسرای دشمن 
با ما تماس گرفتند، اطلاع دادیم که این پرونده قبل از پایان نبرد باز نخواهد شــد.با افزایش تلفات 
صهیونیست ها و پیش روی نیرو های مقاومت به سوی شهرک های اشغالی، مقامات تل آویو بار ها مدعی 
هدایت این عملیات توسط ایران شده اند؛ ادعایی که هیچ سازمان و کشوری نتوانسته صحت آن را تأیید 

و یا دلایلی برای آن ارائه دهد.

واکنش خاتمی به عملیات »طوفان الاقصی«
جماران نوشت: سید محمدخاتمی رئیس جمهوری اسبق ایران با اشاره به عملیات »طوفان الاقصی« 
گفت: آنچه رخ داده اســت حاصل تحقیر، سرکوب و ظلم هائی است که اسرائیل در طول این مدت 
نســبت به مردم فلسطین انجام داده است.سید محمدخاتمی حمله غافلگیرانه مقاومت فلسطین به 
اسرائیل را دست آورد بزرگی برای مردم فلسطین پس از هفتاد سال دانست و آن را نشانه برهم خوردن 
توازن قوا در منطقه خواند که باید به عنوان فرصتی در پیشبرد صلح، حقوق انسانی و اخلاق قرار گیرد.

رئیس جمهوری اســبق ایران روز گذشته در جمع مشاوران خود در واکنش به عملیات نظامی میان 
مقاومت و اسرائیل گفت: فلسطینیان پس از سالها تحمل تجاوز و زور و تحقیرشدگی توانستند کار 
بزرگی انجام دهند و قدرت اشغالگر را غافلگیر کنند و توازن قوا را در منطقه بهم بزنند.وی با بیان این 
که اگرچه در جنگ ۲۲ روزه فلسطینیان و ٣٣ روزه جنوب لبنان نشانه های بهم خوردن این توازن قوا 
دیده شد ولی وسعت آن به این بزرگی نبود، افزود: دستگاههای تبلیغاتی طرفدار اسرائیل می  کوشند 
این دستاورد بزرگ را به بعضی قدرتها و کشورها منتسب کنند و قدرت و استقلال فلسطینی ها را نادیده 
بگیرند که اشتباه است. آنچه حاصل شده است تعلق به مردم فلسطین دارد.سیدمحمد خاتمی با تأکید 
بر این که بعد از بهار عربی این، مهمترین اتفاقی اســت که در خاورمیانه رخ می  دهد، گفت: در طول 
تاریخ، بشر هزینه زیادی پرداخته است تا به این اصل مبارک برسد که تجاوز و اشغال منشأ مشروعیت 
نیست و می  بینیم که پس از تجاوز آلمان نازی به فرانسه سالها است که از مقاومت فرانسوی ها در برابر 

اشغال و تجاوز ستایش می  شود و فیلم و آثار فراوان تهیه می  گردد.

هیچ شبهه ای برای پیوستن سریع تر به FATF وجود 
ندارد

مجید انصاری، عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: اینکه در گذشته عده ای مخالف برجام، 
FATF و رابطه با عربستان بودند و حالا از مخالفت خود برگشتند یا احساس کردند که پیش از این 
اشتباه می کردند نباید آنها را سرزنش کنیم.انصاری به خبر آنلاین گفت: اگر بخواهیم مراودات طبیعی 
و عادی در انتقال پول با اقتصاد جهانی و کشورهای مختلف داشته باشیم، چاره ای غیر از پیوستن به 
FATF نداریم چراکه نپیوستن به آن مشکلات فراوانی را برای فعالان اقتصادی و نظام بانکی ایجاد کرده 
و هزینه هایی بر ما تحمیل می کند. برای نمونه هزینه انتقال پول و تبدیل آن، همچنین مفاسدی که به 
دلیل عدم شفافیت در این میان صورت می گیرد، همگی نشان دهنده این هستند که باید از همان ابتدا 
که FATF به مجمع آمد، می پذیرفتیم و تأخیر در پذیرش آن منجر به رسیدن ضررهایی بر ما شده، 
بنابراین به نظر بنده هر چه سریع تر FATF مورد پذیرش قرار بگیرد، به نفع کشور است و مانعی را در 
فضای ارتباطات اقتصاد بین الملل کشور برمی دارد.عضو مجمع تشخیص تاکید کرد: کما اینکه بسیاری 
از کشورها نظیر روسیه و چین که در حال حاضر با ما کار می کنند، همگی همواره بر این نکته تاکید 
می کنند که ایران به FATF بپیوندد. واقعیت امر این است که به دلیل اینکه عضو FATF نیستیم 
روابط اقتصادی ایران با چین و روسیه با دشواری هایی مواجه است چراکه شرکت های این دو کشور و 
سیستم بانکی آنها به مقررات FATF متعهد هستند، از این رو وقتی با ایران وارد معامله می شوند ما عضو 
FATF نیستیم، دچار مشکلاتی می شوند و ایران برای حل این مشکلات ناگزیر از پرداخت هزینه های 
زائد در روند فروش کالا، دریافت، انتقال و تبدیل پول می شود. از این رو از نظر بنده هیچ شک و شبهه ای 

برای پیوستن هر چه سریع تر به FATF وجود ندارد چراکه این امر به نفع کشور و مردم است.

 در طرف اسرائیلی، این یک ناکامی سیستمی 
کامل بود. اسرائیلی ها به این عادت کرده بودند 
که با اســتفاده از ابزارهای پیچیده جاسوسی 
شــان، دقیقا و با جزئیات بدانند فلسطینی ها 
ســرگرم چه کاری هســتند. آنها دیوار بسیار 
پرهزینه ای  میان غزه و جوامع اســرائیلی این 
سوی مرز کشیده بودند. اطمینان داشتند که 
حماس از انجام یک حمله عمده بازداری شده؛ 
اینکه حماس جرات این کار را ندارد چرا که در 
هم کوبیده خواهد شد، چرا که فلسطینی ها هم 
رو در روی حماس می  ایستند که موجب یک 

جنگ تازه شده است. 

شکست و پیروزی جزیی از ذات ورزش است 
و همه نیــز آن را پذیرفته اند. اما نکته مهم 
چگونگی برخورد با این نتایج اســت که نه 
آنچنان از پیروزی ها سرمســت شویم که از 
ساختن برای آینده غافل شویم و نه آنچنان 
مغموم که سر در گریبان گرفته و منفعلانه 
در ورزش عمل کنیم. بی شــک وقتی بحث 
بازیهای آســیایی پیش می آید، همه چیز 
فرق می کند و باید با حساسیتی دوچندان 
نتایج را رصد کرده تــا بلکه بتوانیم برای 4 
ســال بعد با رفع نقاط ضعف و تقویت نقاط 
قــوت، دریچه هایی جدید بــه روی ورزش 

ایران بگشائیم . 


